
PROTOK6t Nr XXIV/2016 


Obrad XXIV (nadzwyczajnej) Sesji Rady Gminy Kotun 


odbytej w dniu 26 sierpnia 2016r 


Sesja odbyla s i~ w sali konferencyjnej Urz~du Gminy w Kotuniu. 

Obrady rozpocz~ly s i~ 0 godz. 1400, a zakonczyly s i~ 0 godz. 1440. 

Ustawowa liczba radnyc h - 15 

W sesji uczestniczylo -12 radnych tj. 80% ustawowego skladu rady /Ii sta obecnOSci 

w zalijczeniu do protokolu/. 

Porzgdek obrad: 

1. 	Otwarcie Obrad XXIV 5esji Rady Gminy. 

2. 	Wnioski do porzijdku obrad. 

3. 	Podj~cie uchwaly w sprawie zm iany Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Koturl na lata 2016-202 6. 

4. 	Podj~cie uchwaly w sp rawie zmian w budzecie gminy na 2016 rok . 

5. 	Podj~cie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przystijpienie Gminy do 

projektu "Ekologiczne Gminy Mazowsza - energia sloneczna przyjazna dla 

czlowieka". 

6. 	Podj~cie uchwaly w sprawie wyraienia zgody na przystijpienie Gminy do 

projektu " Ekologiczne Mazowsze - budowa instalacji OZE". 

7. 	Podj~cie uchwaly w sprawie uchylenia uchwaly. 

8. 	Przyj~cie protokolu z poprzedniej sesji. 

9. 	Zamkni~cie Obrad XXIV Sesji Rady Gminy. 

Ad pkt 1 

Przewodniczijca Rady Teresa Brusniak otworzyta obrady XXIV nadzwyczajnej Sesji Rady 

Gminy Kotun. Stwierdzita quorum. Na st~ pnie przywitata obecnych na sesji: radnego 

powiatowego Jana Kucia, Wajta Grzegorza Garala, Skarbnika Gminy Agnieszk~ 

Chodowskij, Kierownika Zakladu Gospodarki Komunalnej w Kotuniu Bogdana Kucia 

oraz radnych. 

Ad pkt. 2 

Wajt poprosit radnych 0 wlijczenie do porzijdku obrad projektu uchwaly 

w sprawie uchylenia uchwaly. Nadzar praw ny Wojewody wskazal, ze uchwata podj~ta 

na ostatniej sesji dotyczijca przyj~cia sp ra wozdania z wykonania budietu Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Kotuniu po ostatnich zmianach z prawie zatwierdzana jest 

Zarzijdzeniem Wajta, co uczyniono. W takim przypadku nalezy podj~tij w tej sprawie 

uchwat~ uchylic. 



Przewodniczijca Rady poddala pod glosowanie do porzijdku obrad proekt 
uchwaly w sprawie uchylenia uchwaly. 


Wniosek zostal przYJEity Jednoglosnic (2a-12) w glosowaniu jawnym. 

PrzewodniclijCa Rady stwlerdzila, przyjE;ty projekt uchwaly zostanle omowiony jako 

punkt 7. Dotychczasowe punkty porzijdku : 7 8 zostanq omawione jako punkty: 

8 i 9. 


Ad pkt. 3 


Wajt Grzegorz G6ral wYJasnil, ze 2miana w WPF polega na tym, wlqcza siE; do niego 

naklady dotyczqce realizacji inwestycji ekologicznych tj. instalacjE; paneli s/onecznych 

oraz fotowoltaicznych na budynkach stanow!'lcych wlasnosc komunalnq oraz prywatnq. 


Dodano tabe inwestycje: "Przebudawa dragi pow!atowej nr 3607W Broszk6w-Zuk6w" 


do realizacji w lataeh 2016-2017 oraz "Rozbudowa drogi powiatowej nr 3604W 

Broszkaw-Zeliszew Podkoseielny" do realizac]! W latach 2016-2018. Znalazl siE; w niej 

takze zapis dotycZqcy przebudowy uliey Walczewskiego a zWIE;:kszajqcy naklady na tij 


:nwestycjE;: do kwoty 100.000 zt. 


- Wiceprzewodnicz,!cy Rady Artur Skwierczynski zapytat, jaki jest calkowity koszt 
modernizacji drag powiatowych, 

- W6jt odpowiedzial, ze kosztorys modernizacji dragi Braszk6w - Zuk6w okreslony 
jest na kwotE;: 5,5 miliona z/otych natomiast dragi Broszk6w - Zeliszew 

Podkoscielny na kwotE;: 8,5 miliona zlotych, 

WiE;:cej uwag ani pytan nie zglaszono. 

Przewodniczqca Rady podda/a pod glosowanie projekt Uchwaly 
Nr XXIV171,2016 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy FinansoweJ Gminy Kotun na 

lata 2016-2026 

Uchwala zostala podjE;:ta jednoglosnie /za-12/ w glosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 4 

Wajt wyjasnil, ze opr6cz wspomnianych wczesniej zmian w projekcie zmian budzetu 
umieszczono tabe: wydatki w kwocie 50,000 z/ na budowE;: chodnika w Nowej 
Dqbrowce, zakup programu prawnego do obs/ugi rady i urzE;:du. W projekcie uchwaly Sq 
takze zmniejszenia wydatk6w na modernizacje; obiekt6w w Cisiu-Zagrudziu, Koszewnicy 
i Bojmiu na potrzeby no z budowy ogrodzenia placu zabaw dla 
dZleci w Pierogu, Mieszkancy sami z niego zrezygnowali, poniewaz wynajmujijcy obiekt 

swietlicy zrezygnowal z prowadzenia W sklepu, nie ma wie;c obecnie potrzeby 
oddzlelania placu zabaw od swietlicy, wyjasnienia znajdujij Sit; 
w obJasnieniach do projektu uchwaly. 



Uwag ani pytan nie zgloszono. 


PrzewOdniczqca Rady poddala pod giosowanie proJekt Uchwaty 

Nr XXIVl72.2016 w sprawie zmian w budzecie gminy na rok 2016. 


Uchwala zostaia podj<;ta jednoglosnie /za-12/ w glosowaniu jawnym. 


Ad p<t 5 

Wojt Grzegorz Goral wyjasnit, ze sprawa dotyczy realizacji w partnerstwie z gminami 

Mokobody, Suchozebry, Wodynie inwestycji ekologicznej, ktora przygotowywana 


jut od jesieni ubiegiego roku panele sioneczne. Jest to inwestycja przygotowyvvana 

dla jednostek komunalnych i mleszkancow naszej gminy blorijcych udzia/ w projekcie. 


Uwag ani pytan nie 7<11"<,·",, 

Przewodniczqca Rady Brusniak poddaia pod giosowanle projekt LJehwaty 

Nr XXIV.173.2016 w sprawie wyrazenia zgody na przystijpienie Gminy do projektu 

"Ekologiczne Gmlny Mazowsza energia sloneczna przyjazna dla czlowleka". 
Uchwala zosta/a podjE;ta jednoglosnie /za-12/ w glosowaniu Jawnym. 

Ad pkt 6 
Wojt Grzegorz Goral wYJasnil, kolejny projekt uchwaly dotyczy przyst'lpienia GmlllY 

do kolejnego projektu ekologicznego przygotowanego dla obiektaw gminnych oraz 
mieszkancow gmlny - fotowoltaiczne I pompy ciep/a. 

Uwag ani pytan nie zgioszono. 

Przewodniczqca Rady poddala pod giosowanie projekt Uchwaly 

Nr XXIV174.2016 w sprawie wyrazenia zgody na przystijpienle Gminy do 

projektu "Ekologiczne Mazowsze - budowa instalacji 
LJchwala zostaia podjE;ta jednoglosnie /za-12/ w g!osowanlu jawnym 

Ad pkt. 7 
Wajt wYJ8snil, ze koleJny projekt uchwaiy dotyczy wyiijczenia z mieszkaniowego zasobu 
gminy dwoch mieszkan, ktore zostaiy opuszczone juz w Zespole Oswiatowym 
w Kotuniu. Pomieszczenia te zostanij zaadoptowane na potrzeby szkoly. 

LJwag ani pytan nle zgtoszono. 



Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak podda!a pod g!osowanie projekt Uchwa!y 

Nr XXIV175.2016 

Uchwata zostata podj~ta jednog!osnie /za-12/ w g!osowaniu jawnym. 

Ad pkt. 8 

Wiceprzewodniczqcy Rady odczytat radnym skierowany do Rady list otwarty od Pani 

pose! Krystyny Pawlowicz. 

- Wojt wypowiadajqc si~ na temat tresci listy zada! pytanie: jak mozna pouczac 

kogos, kto musi prowadzic polityk~ oswiatowq narzuconq przez pos!ow bez 

nalezytego zabezpieczenia w srodki finansowe . Zasugerowa!, aby Pani pose! 

dok!adnie przyjrzata s i~ wysokosc i subwencji oswiatowej, jakq gmina otrzymuje 

od panstwa na prowadzenie szkol i porow na!a jq z w ielkosciq wydatkow 

rzeczywistych, jakie ponoszone Sq na utrzymanie tych szkol. Prosba do Pani 

Pose!, aby szczego!owo przyjrzala si~ t ym kwotom nie tylko w kontekscie Gminy 

Kotun, ale tez innych gmin, bo taka sytuacja nie tylko wyst~puje u nas, ale 

i w innych samorzqdach. Najpierw nalezy zmienic system finansowa nia oswiaty 

a pozniej rozliczac gminy z realizacji tego zadania. 

- Radny powiatowy i by!y Wojt Gminy Kotun Jan Kuc uspokaja! Wojta Grzegorza 

Gorala, stwierdzajqc, ze kazdy moze miec inne stanowisko, jesli chodzi 0 ocen~ 

sytuacj i oswiaty w gminie. Pani pose! przedstawiono stanowisko tylko jednej 

stronya Pani Pose! nie zapyta!a Gminy 0 jej stanowisko w sprawie - stqd ten list. 

Niedoszacowanie systemu oswiaty ciqgnie si~ juz od poczqtku samorz qd6w, 

niestety ciqgle wzrasta. Kazdy ruch gminy, kt6ry dotyczy! likwidacji plac6wek 

oswiatowych by! krytykowany przez kuratorium i strOnE~ rZqdowq i tak jut 

zostanie. 

Przewodniczqca Rady pow r6cila do porzqdku obrad i poddala pod glosowanie protok61 


w poprzedniej sesji. Zosta! przyj~ty jednog!osnie / za-12/ w g!osowaniu jawnym. 


Ad pkt. 9 


Wobec wyczerpania porzqdku obrad Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak 


podzi~kowata wszystkim za przybycie i udzia! w sesji rady. 


Nast~pnie zamkn~!a Obrady XXIV (nadzwyczajnej) Sesji Rady Gminy Kotun. 
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